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Pan
Rafal Sobolewski
Pzewodniczqcy
Rady Miasta
Wloclawek

w odpowiedzi na interpelacjq wniesionq podczas obrad XMVI sesji Rady Miasta woclawek,

w sprawie koszt6w zwiqzanych:

- z modemizacjq plac6wek o5wiatowych w naszym mieScie,

- likwidacjq gimnazj6w oraz odpraw dla nauczycieli,

informujq, 2e w zwi4zku z reformq o$wiatow4 2adne gimnazium nie zostalo zlikwidowane, tylko

wlqczone do szkoly podstawowej. Liczba nauczycieli, kt6rym wyplacono odprawq to 18 os6b, w tym 11

os6b pobralo r6wnie2 odprawq emerytaln4 Calkowity koszt odpraw to 453.583 zl i o takq kwotq Gmina

Miasto Woclawek wystqpila do MEN o zwigkszenie subwencji og6lnqz0,4o/o rezerwy '

Szkoly podstawowe, w zwi4zku z reformq otzymaly z bud2etu miasta Srodki finansowe w wys 700 000

zlotych na pokrycie koszt6w zwi4zanych z wyposazeniem sal dydaktycznych w dodatkowe lawki'

kzesla i stoliki, doposa2eniem lub zakupem pramwni chemicznych, fizycznych ibiologicznych oraz

zakupem lektur do bibliotek szkolnych.

w zwiqzku z reformq oSwiatow4 szkolom nie byly pzekazywane dodatkowe Srodki finansowe na

modernizacjq. Drobne prace remontowe zostaly wykonane pzez pracownik6w zatrudnionych w

plac6wkach we wlasnYm zakresie.
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